
 

 

 

 
29.05.2018 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  

 
15.05.2018 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Elevrådsrepræsentanter: Daniel, Oliver, Lærke og Kristian 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer, Mette Svaneberg 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen og Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsordenen er godkendt 

17:35 – 

17:40 

2 Elevrådet Der er lavet en plan for elevernes dag, som 

afholdes fredag d. 18.5. De er sendt ud til 

alle lærere. Målet for dagen er at skabe en 

ramme, hvor det er muligt at arbejde med 

elevinddragelse og det brede sammenhold 

på skolen på tværs af klasser og årgange.  

Planen er, at det er elevrådet, der via 

kontaktlæreren informerer om forældrene 

om dagen.  

17:40 – 

18:20 

3 Status på 

genhusningsplanen v. 

Mette Svaneberg 

Mette Svaneberg gennemgår 

genhusningsplanen. Herunder nedpakning, 

lokalefordeling, teamplanlægning, 

lokalområdet, elevinddragelse, elevtemadag 

og forældreorientering.  

18:20 – 

18:30 

4 Orientering om 

ansættelser 

PE orienterer om, at den ledige 

souschefstilling er blevet besat af en 

overtallig souschef fra en anden 



københavner skole. Mette Andersen 

Weldon begynder som souschef d. 1.6.18. 

Skolen afholdte ansættelsessamtaler i sidste 

uge. Der er blevet ansat fire lærere. Vi 

mangler at få afklaret i forhold til de sidste 

to ledige positioner. 

 

SPISNING 

19:00 – 

19:10 

5 Opdatering på valg til 

skolebestyrelsen 

Der er ikke andre end de nuværende 

skolebestyrelsesmedlemmer, der har 

meldt sit kandidatur. Michael Høst 

Andersen har meldt sig som suppleant.  

19:10 – 

19:40 

6 Tilbagemelding fra 

kontaktforældremødet 

- Se udsendt mail fra Rie med referat 

 

Nationale tests: Ønske om ensartet 

information til forældrene i forhold til 

afvikling og opfølgning på tests. Det 

vil blive behandlet i 2. halvår i 

skolebestyrelsen. 

Mobbepolitik vil blive behandlet i 1. 

halvår. 

Mobilpolitik vil blive behandlet i 2. 

halvår. 

Ledelsen udarbejder proces for inddragelse 

af elever, medarbejdere og skolebestyrelse. 

Til næste skoleår skal der også besluttes 

princip for lejrskole og princip for 

klassesammenlægninger. Der indkaldes til 

møder inden kommende møde. Det første 

princip, der behandles er 

klassesammenlægninger og dernæst 

behandles princip for lejrskole 

 

19:40 – 

19:50 

7 Meddelelser - Rie Grønbech udtræder af 

skolebestyrelsen 

 

- Formanden:  

 

- Medarbejderrepræsentanter: Louise 

orienterer om, at lærerne i udskolingen 

har diskuteret brug af devices i 

pauserne samt udetilladelsen i 

spisepausen. Lærerne ønsker mere 

samvær eleverne i mellem og mere 



nærende frokoster for eleverne. Det er 

nogle drøftelser lærerne i udskolingen 

vil fortsætte kommende skoleår 

- Skoleledelsen: 4. årgang har arbejdet 

med adfærd på de sociale medier. 

Børns vilkår har været ude og 

undervise på årgangen.  

Der er aftalt en plan for de 

administrative fællesskaber, der træder 

i kraft i løbet af efteråret. 

Skolen har lagt en ansøgning til 

centrale midler til pigecamp (den er 

blevet afvist, så skolen finansierer selv) 

og til arbejdet med 

kompetenceudviklingsprojektet i 

udskolingen. Skolen har fået midler til 

at arbejde med studievalgsportefølje.  

Den skriftlige eksamen er afsluttet. Det 

har været et godt forløb med 

engagerede, unge mennesker. Første 

dag var der nogle printerudfordringer 

grundet nogle serverproblemer hos PIT. 

19:50 – 

19:55 

8 Eventuelt Louise Toft: Anbefaler at Rasmus Poulsen 

holder oplæg på 7. årgang om sociale 

medier og digital dannelse. Der ud over gør 

Louise opmærksom på, at der har været en 

nyhed ude om at karakterer blandt piger i 

de mundtlige discipliner er højere end hos 

drengene.  

 

20:00 – 

20:00 

9 Punkter til næste møde - Orientering om arbejdsfordelingen 

- Økonomi 

- August: skolebestyrelsens 

kommissorium / snitflader ml. 

principper og drift 

20:00 10 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


